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Extra	financiële	ondersteuning	International	Holland
Music	Sessions	(IHMS)
IHMS	vraagt	extra	financiële	ondersteuning	van	de	gemeente.	IHMS	heeft	voor	corona	een
aantal	financieel	sterke	jaren	gehad.	Echter	de	verliezen	zijn	na	2019	opgelopen	en	heeft	de
stichting	sterk	moeten	inleveren	in	de	kaspositie.	Dit	heeft	geresulteerd	tot	een	liquiditeitstekort
in	2023.	IHMS	wijt	haar	financiële	situatie	aan	de	effecten	van	corona	die	langer	impact	hebben
dan	gehoopt,	de	verandering	in	behoefte	van	het	concertpubliek	en	de	structureel	hoge	kosten.
Om	het	tij	te	keren	zijn	hiervoor	financiële	middelen,	aanpassingen	binnen	hun	organisatie	en
strategie	nodig.	Het	concrete	doel	van	2024	is	om	de	activiteiten	van	IHMS	in	afgeslankte	vorm
door	te	zetten,	de	kern	van	de	stichting	–	het	festival	-	te	behouden	en	daarin	te	investeren	voor
een	gezonde	toekomst.	

IHMS	heeft	een	lange	subsidierelatie	met	zowel	gemeente	Bergen	als	gemeente	Alkmaar.
Beide	gemeenten	zullen	eenmalig	IHMS	gelijkwaardig	financieel	ondersteunen	zodat	IHMS	haar
liquiditeitstekort	kan	inlopen	en	een	editie	in	de	zomer	van	2024	kan	organiseren.	Na	het	festival
wordt	geëvalueerd.

Beantwoording	vragen	CDA	ARC	14	maart	2024
De	fractie	van	het	CDA	heeft	op	donderdag	14	maart	2024	tijdens	de	rondvraag	van	de
algemene	raadscommissie	vragen	gesteld	over	het	Geestmerambacht	en	Woodlands.	In	dit
bericht	treft	u	de	beantwoording	van	deze	vragen	aan.

1.	Geestermerambacht	
Het	recreatieschap	Geestmerambacht	heeft	plannen	om	het	aantal	grootschalige	evenementen
in	het	gebied	verder	uit	te	breiden.
De	huidige	evenementen	hebben	al	invloed	op	de	leefomgeving	van	inwoners	van	onze
gemeente.

Vraag	a:	De	CDA	fractie	heeft	de	vraag	of	en	zo	ja	op	welke	wijze	de	gemeente	Bergen
betrokken	is	bij	deze	ontwikkelingen.

Antwoord	a:	Wij	zijn	niet	betrokken	bij	deze	ontwikkelingen.	Bergen	maakt	geen	onderdeel
meer	uit	van	het	bestuur	van	het	Geestmerambacht.

Vraag	b:	Zo	nee	wat	is	de	reden	hiervan?

Antwoord	b:	Wij	hebben	geen	invloed	op	de	vergunningverlening	van	andere	gemeenten.	Met
buurgemeenten	vindt	afstemming	plaats	als	een	evenement	op	beider	grondgebied	plaatsvindt.
Gemeente	Dijk	en	Waard	toetst	aanvragen	voor	evenementenvergunning	aan	de	geldende
regelgeving.	

Vraag	c:	En	op	welke	wijze	is	het	college	voornemens	de	belangen	van	de	gemeente	Bergen
en	haar	inwoners	naar	voren	te	brengen	bij	het	recreatieschap?

Antwoord	c:	Bij	hinder	van	evenementen	kan	een	inwoner	contact	opnemen	met	de
Omgevingsdienst	of	gemeente	Dijk	en	Waard.

2.		Festival	Woodlands
De	organisatie	van	festival	Woodlands	in	de	kern	Bergen	heeft	aangegeven	het	festival	in	2024
niet	door	te	kunnen	laten	gaan.	De	organisatie	wil	graag	mede	gelet	op	de	productiekosten	een
meerjarig	festival	organiseren.	De	organisatie	geeft	aan	omdat	de	gemeente	Bergen	geen
medewerking	wil	verlenen	aan	een	meerdaags	festival	zij	de	editie	2024	overslaat	en	op	zoek	is
naar	mogelijkheden	om	het	festival	voort	te	zetten	buiten	de	gemeente	Bergen	
In	de	Omgevingsvisie	heeft	de	raad	als	uitgangspunt	gekozen	voor	rust,	ruimte	en	reuring	met
het	oog	op		vitale	kernen	die	aantrekkelijk	zijn	voor	jong	en	oud.
Reden	voor	de	CDA-fractie	de	volgende	vragen	over	dit	onderwerp	te	stellen

Vraag	a:	is	het	correct	dat	de	gemeente	Bergen	geen	medewerking	wil	verlenen	aan	een
meerdaags	evenement?

Antwoord	a:	Het	is	correct	dat	de	gemeente	Bergen	niet	wil	meewerken	aan	een	meerdaags
muziekfestival	op	de	locatie	van	het	ijsbaanterrein	aan	de	Oudtburghweg.	
Het	Woodlandsfestival	werd	in	2011	voor	het	eerst	georganiseerd.	De	toenmalige	organisator
bouwde	weken	voorafgaand	aan	het	evenement	met	een	groot	aantal	vrijwilligers	het
evenement	op.	Omdat	de	organisator	meer	profijt	wilde	hebben	van	zijn	inspanningen,	wilde	hij
in	2015	een	meerdaags	festival	organiseren.	Er	is	toen	vergunning	verleend	voor	een	tweede
festivaldag	op	de	zondag.	Op	deze	dag	mocht	echter	uitsluitend	onversterkte	muziek	ten	gehore
worden	gebracht	en	de	nadruk	lag	op	de	verkoop	van	voedsel.	Het	moest	een
gezinszondagmiddag	zijn.

Vraag	b:		zo	ja,	wat	is	de	reden	hiervan	en	hoe	past	dit	in	het	uitgangspunt	van	dienstverlening	'
ja,	mits'		bedoeld	om	juist	zaken	mogelijk	te	maken?

Antwoord	b:	Een	festival	op	deze	locatie	levert	te	veel	overlast	op	om	medewerking	te	verlenen
aan	een	meerdaags	festival.	Juist	vanwege	het	‘Ja,	mits’	principe	hebben	we	vanaf	2011
meegewerkt	aan	een	festival	voor	jongeren	op	deze	locatie.	Het	belang	van	een	festival	voor
jongeren	woog	zwaarder	dan	de	bezwaren	tegen	deze	locatie.	Ook	is	toentertijd	gekeken	naar
alternatieve	locaties	binnen	de	kern	Bergen.	Die	waren	en	zijn	niet	aanwezig.	

In	de	omgeving	ligt	het	festival	gevoelig.	Een	dag	met	verstrekt	geluid	en	een	paar	duizend
bezoekers	werd	voldoende	geacht	voor	deze	locatie.	In	2017	is	door	een	aantal	omwonenden
bewaar	ingediend	tegen	de	evenementenvergunning.	Dit	bezwaar	is	ongegrond	verklaard.	In
2019	heeft	het	Woodlandsfestival	voor	het	laatst	als	tweedaags	festival	plaatsgevonden.

Na	Corona	is	de	organisatie	van	het	festival	in	andere	handen	overgegaan.	Aan	de	nieuwe
organisator	zijn	de	beperkingen	meegedeeld.	Ook	gezien	de	toekomst	voor	het	terrein,
woningbouw	op	het	BSV-terrein	en	mogelijk	een	ander	gebruik	van	het	ijsbaanterrein	waarop
het	festival	plaatsvindt.	

Men	ontvangt	vanaf	2022	een	evenementenvergunning	voor	1	dag.	In	2022	en	2023	heeft	het
festival	minder	bezoekers	getrokken	dan	verwacht	waardoor	de	organisatie	niet	uit	de	kosten
komt	en	dit	wil	oplossen	door	een	meerdaags	evenement	te	organiseren	bijvoorbeeld	door	het
te	combineren	met	de	organisatie	van	een	bedrijfsfeest.	Ook	een	bedrijfsfeest	zorgt	voor	druk
op	de	omgeving	en	levert	geen	voordeel	op	voor	de	jongeren	in	Bergen.	De	oude	organisator
heeft	in	het	verleden	zoals	hierboven	is	omschreven	op	de	zondag	een	soort	van	familiedag
georganiseerd	zonder	versterkte	muziek	en	met	de	nadruk	op	voedsel,	maar	ook	dat	leverde
problemen	in	de	omgeving	op.	

De	afweging	tussen	het	belang	van	uitbreiding	van	het	festival	en	de	druk	op	de	omgeving	heeft
geleid	tot	het	weigeren	van	de	medewerking	voor	een	meerdaags	festival.
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